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Novou posilou Kolína je 25 letý slovenský hráč Jakub Petráš. 211 cm vysoký pivot
přichází do našeho týmu po dvou sezónách strávených v dresu MBK Handlová, kde
odehrál celkem 62 utkání s průměry 9 bodů a takřka 6 doskoků na zápas.
Sezónu 2013/2014 strávil na prestižní basketbalové akademii ve Španělsku v Gran Canarii.
Před tímto angažmá strávil 4 roky v americké univerzitní soutěži NCAA I. divize, kde hájil
barvy Stony Brook Seawolves.
 
 

Jakube, po 4 letech v americké univerzitní soutěži máš za sebou dvě sezóny
odehrané v dresu Handlové, jak se Ti dařilo a jaký byl pro Tebe přechod z univerzity
do slovenské nejvyšší soutěže?

Přechod do slovenské nejvyšší soutěže byl celkem dost náročný. Je to úplně jiná liga a
situace. V Americe jsem nastupoval jako backup a bez nějakých velkých nátlaků. Tady na
Slovensku jsem hrál v úplně jiné pozici.

V USA sis zahrál první divizi NCAA v dresu Stony Brook Seawolves, co Ti čtyři roky v
Americe daly?

Čtyři roky na univerzitě mi dali hodně. Jako člověku i jako basketbalistovi. Po obyčejné
stránce jsem vystudoval skvělou univerzitu a naučil jsem se plynule anglicky. Po
basketbalové stránce mě to naučilo zodpovědnosti a přijetí svojí role v týmu.

Jak si se vlastně dostal k nabídce angažmá v Kolíně? Měl si i jiné nabídky? A proč
vyhrál zrovna Kolín?

K nabídce od Kolína jsem se dostal přes mého agenta Kamila Řeřábka. A ano, měl jsem i jiné
nabídky, některé opravdu zajímavé, ale byli ze Slovenska skoro všechny. Kolín vyhrál,
protože jsem chtěl zkusit nové prostředí a zahraniční klub. I když Čechy nejsou úplně tak
velké zahraničí, ale je to krok dopředu pro mě.

Jednu sezónu, před odchodem na univerzitu si strávil také na prestižní
basketbalové akademii v Gran Canarii, jak na tuto zkušenost vzpomínáš?

Zkušenost to byla dobrá. Nejlepší zkušenost to byla hlavně po basketbalové stránce. Když už
jsem nechodil do školy tak jsem se věnoval jen basketbalu celý den.

Jakých největších úspěchů si doposavad ve své kariéře dosáhl? A s jakým umístěním
kolínských Medvědů v konečné tabulce by si byl spokojený?

V mojí kariéře jsem dosáhl na titul mistra Slovenska v mládežnické soutěži. V Americe jsme
se poprvé v historii školy dostali na slavné March Madness. O konečném umístění v tabulce
hovořit nechci. Chci, aby družstvo hrálo dobře a na nejlepší umístění na jaké bude mít. A



doufám, že moje výkony k tomu jen pomůžou.

Slovenská nejvyšší basketbalové soutěž byla z důvodu pandemie Covid-19 také
předčasně ukončená, jak si trávil období bez basketbalu?

Období mimo basketbalu trávím hlavně s rodinou. Když na Slovensku liga skončila 12.
března a tím pádem i můj kontrakt, musel jsem si najít nějaký jiný zdroj příjmu, tak jsem se
zaměstnal v maloobchodním řetězci. A při této práci jsem se začal připravovat na novou
sezónu s PH Your Motion v Rajci odkud pocházím.

Poslední otázka, co by si vzkázal fanouškům kolínských Medvědů?

Chtěl bych jim vzkázat, že se velmi těším na novou sezónu a nové družstvo. A doufám, že
fanoušci nás budou podporovat celou sezónu. A hlavně doufám, že fanoušky svými výkony.
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